
 

 

De gemeenteraad van Rijswijk in openbare vergadering bijeen op 9 juli 2024; 
 
constaterende, dat: 
 

- de financiële vooruitzichten van Rijswijk door onder andere de aanpassingen van 
het gemeentefonds en de kosten in de jeugdzorg er slecht voor staan; 

- het inzicht rondom investeringen van wegen, straten en fietspaden met de daarbij 
gepaarde kosten niet altijd duidelijk meerjarig op papier staan; 

 
overwegende, dat: 
 

- een dergelijk meerjarenplan meer overzicht, financiële en ambtelijke rust kan 
brengen; 

- hiermee duidelijker en gerichter keuzes kunnen worden gemaakt over waar de 
prioriteiten liggen; 

 
verzoekt het college: 
 

- om een meerjarenplan rondom de kosten van geplande investeringen in de 
Rijswijkse infrastructuur op te stellen;  

- dit te combineren met enkele al gevraagde overzichten zoals o.a. ingediend bij het 
Fietsplan 2040; 

- meer helderheid te geven over wanneer waar grootschalige investeringen plaats 
moeten vinden; 

- dit voor de komende begrotingsbehandeling te doen; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Jordy Loof   Erik van der Veer   

 

 

 

 

 

 

Elze Woudstra   Maarten van ’t Eind  

       

 


